
Zápisnica  
z X. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Novosade , 

 ktoré sa uskutočnilo  
dňa 23. septembra 2020 o 18.00 hod. v sále kultúrneho domu 

 

Prítomní:         Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci : 

JUDr. Matúš Baranec 

Juraj Cenky 

Ľubomír Dely, 

Ján Fonos,  

Jaroslav Jacko 

Andrej Lajoš 

Bibiána Levická 

Ladislav Marošník 

Mgr. Lenka Višňovská 

Ďalší prítomní:  Ing. Feďák , kontrolór obce  ,  Mária Lechmanová, referentka  

                            

1. Otvorenie 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení 

neskorších predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol  10. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Novosade. 

Starosta obce konštatoval, že na  zasadnutí OZ je prítomných 9 poslancov,   obecné 

zastupiteľstvo je  spôsobilé rokovať a uznášať sa. (príloha č.1 Prezenčná listina ) 

Určenie zapisovateľa a voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta obce ako predsedajúci určil za zapisovateľku p. Máriu Lechmanovu. 

Ďalej navrhol následné zloženie návrhovej komisie Ladislav Marošník, Juraj Cenky 

a Ľubomír Dely za overovateľov zápisnice Mgr. Lenka Višňovská a Andrej Lajoš. 

Spýtal sa, či má niekto iné návrhy. Iné návrhy neboli, starosta dal hlasovať o návrhu. 

 

 



Hlasovanie  

(hlasovanie č. 1) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská 

 

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta ako predsedajúci dal hlasovať o navrhnutom programe   (príloha č.2 

Pozvánka ) 

Hlasovanie o  programe rokovania 

(hlasovanie č. 2) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

Bola vyložená zápisnica z 9. obecného zastupiteľstva,  ktorá boli overovateľmi 

zápisnice podpísaná. 

3. Kontrola uznesení  

Zástupca starostu obce predniesol  prijaté uznesenia z  9.  zasadnutia OZ . Písomný 

materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 135/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

kontrolu uznesení z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 



(hlasovanie č.3) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

4. Prejednanie kúpnej zmluvy v Školskej bytovke 

Starosta predložil kúpnu zmluvu byt č. 4 na prvom poschodí súpisné číslo 91, 

byt pozostáva z troch obytných miestnosti pre  Ing. Cibere a RNDr. Eva 

Vladovičová 

_ p. Levická som proti , nakoľko vo všetkých uzneseniach Okresného 

a Krajského súdu je predaj dvojizbového bytu, navrhujem , aby sa predal ako 

dvojizbový a tretia izba za trhovú cenu 

_ p. Marošník, ako sú zapísané ostatné byty trojizbové keď majú byť dvojizbové 

starosta na základe znaleckého posudku z roku 2008 boli na katastrálnom  

úrade podľa reálneho stavu 

Ing. Feďák, chyba bola roky dozadu , treba preveriť zápis na katastri 

nastala chyba pri delimitácií keď byty neboli zapísané ako služobné 

starosta na katastri prešetrí ako bol prevedený zápis  

prepracuje sa kúpna zmluva na predaj dvojizbového bytu  jedná izba za trhovú 

cenu 

starosta dal hlasovať za kúpnu zmluvu na trojizbový byt 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 136/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

neschvaľuje 

kúpnu zmluvu na odpredaj 3.izbového bytu p. Ing. Ciberému 

 a RNDr. Eve Vladovičovej 



 (hlasovanie č4) 

proti : 7 poslanci 

 

Proti: 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Andrej Lajoš, Bibiána 

Levická, Ladislav Marošník, Mgr. Lenka 

Višňovská  

Zdržal sa : 2 Ján Fonos,Jaroslav Jacko 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

5.Správa o hospodárení obce za 1.polrok 2020 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice. 

Referentka predložila  správu o hospodárení obce za 1.polrok 2020 

 K uvedenej správe neboli pripomienky . 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 137/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie 

správu o hospodárení obce za 1.polrok 2020 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.5) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

6.Použitie rezervného fondu na Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy 

základnej školy 



Starosta predložil zmluvu číslo 146308 z Environmentálneho fondu kde predmet 

projektu je  

 Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 zápisnice. 

 

Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy základnej školy 

 dotácia je 200.000,00 € a spoluúčasť vo výške 10.529,72€ 

navrhujem použiť s rezervného fondu  

NÁVRH NA UZNESENIE č. 138/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na  Zvyšovanie energetickej 
účinnosti budovy   základnej školy vo výške 10.529,42€ 
Hlasovanie 

(hlasovanie č.6) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

6. Úprava rozpočtu Obce Novosad na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 6 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 , zápisnice 

Rozpočtové opatrenie č. 6  na rok 2020 bolo prednesené na OZ. Návrhová komisia 

predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 139/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie  na  vedomie  
 

rozpočtové opatrenie č. 6/2020 

 
Hlasovanie 



(hlasovanie č.7) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

7. Úprava rozpočtu Obce Novosad na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 7 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 , zápisnice 

Rozpočtové opatrenie č. 7  na rok 2020 bolo prednesené na OZ. Návrhová komisia 

predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 140/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
 

rozpočtové opatrenie č. 7/2020 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.8) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

8. VZN č. 5/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Novosad 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 141/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 



VZN č. 5/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Novosad 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č.9) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely,Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

9. Konsolidovaná výročná správa obce Novosad za rok 2019 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov z vypracovanou 

konsolidovanou správou o hospodárení obce Novosad za rok 2019. V rámci 

diskusie poslanci nemali žiadne dotazy  k predloženej správe. Konsolidovaná 

výročná správa obce Novosad za rok 2019 a správa audítora k výročnej závierke 

za rok 2019 tvorí prílohu č. 8 a 9 tejto zápisnice 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 142/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  

konsolidovanú výročnú správu obce Novosad za rok 2019 

a správu audítora k výročnej  konsolidovanej závierke za rok 2019   

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.10) 

za: 9 poslanci 

  JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 



Za 9 Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

10. Došlá pošta  

A, Žiadosť p. Heleny Mitinkovej o prenájom pozemku 

Starosta zistí cenu pozemku 

Ing. Feďák treba smernicu o nájme  

Žiadosť sa prekladá na ďalšie Obecné zastupiteľstvo 

 

B, Žiadosť o sociálna výpomoc Klaudio Goron ,Ľudovít Fráter a Peter 

Homlitáš 

Starosta informoval o práci uvedených žiadateľov o sociálnu výpomoc. 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 143/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

jednorazovú sociálnu výpomoc 

Klaudio Goron 200,00€ 

Ľudoví Fráter    200,00€ 

Peter Homlitaš  100,00€ 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.11) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 



 

 

C,  Žiadosť o zmenu územného plánu Marek a Gabriela Kapajkovi 

Starosta predložil žiadosť o zmenu územného plánu Marek a Gabriela 

Kapajkovi zo záhrady na stavebný pozemok. 

Poslanci sa zhodli, ak chcú tak na vlastné náklady. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 144/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

zmenu územného plánu na vlastné náklady Mareka Kapajku a Gabriely 

Kapajkovej 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.12) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

D, Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi o finančný príspevok na kostol  

Starosta predložil žiadosť , kde bola navrhnutá čiastka 500 € na základe rozpočtu 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 145/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok pre Rímskokatolícku cirkev  vo výške 500€ 



Hlasovanie 

(hlasovanie č.13) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

E, Žiadosť Gréckokatolíckej cirkvi o finančný príspevok na cirkev 

Starosta predložil žiadosť , kde bola navrhnutá čiastka 500 € na základe rozpočtu 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 146/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok pre Gréckokatolícku cirkev  vo výške 500€ 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.14) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 

Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

11, Interpelácia poslancov 

p. Levická , vedúca FS Omladzina sa pýta či by neboli možne premiestniť 

kroje do budovy bývalej  SZUŠ 

- starosta je tam veľmi vlhko 



kedy bude zábradlie na mostíku pri Dobranskom 

- starosta, mám kalkuláciu , kde bolo navrhnuté certifikované zábradlia za 

1.386€  

- poslanci , nie , treba obyčajné 

p. Levická , atletická dráha je v strašnom stave, nič sa nezmenilo 

- starosta, zajtra tam idem , prerokuje s riaditeľom ZŠsMŠ, lebo obec do 

toho dala 12.000,00€ 

p. Levická, ľudia, ktorí sa starajú o parky , či by nemali úľavu na dani 

keď kosia na cintoríne, tak prečo nie s plachtou, aby tak neznečisťovali 

pomníky 

starosta , úľava na dani sa nedá dať s výnimkou, a kosiť s plachtou , je to 

zložité nakoľko nie je tam rovný terén 

 

Mgr. Višňovská kedy bude bezbarierovy vstup do Domu smútku 

starosta, dnes sa začalo s prácami  

- keď boli väčšie dažde tak p. Roman nemohol vojsť do dvora, lebo tak išla 

voda po ceste  , bol tam ako keby gejzír  

starosta , bol to prudký dážď a nestíhalo odtiecť   

- čo s koreňovou čističkou 

starosta , pre Coronu sme nešli 

- treba byť pripravený na čističku, lebo výzvy vyjdú 

- Domov dôchodcov Tereza , to jedná katastrofa, nedá sa existovať, keď 

ťahajú fekálie do záhrady 

- Demeterová Agnesa, prečo neodkúpila schválený pozemok 

starosta , keď do konca roka 2020 neodkúpi , zrušíme uznesenie 

p. Marošník čo s chodníkom okolo nás 

starosta v zime dám vyrezať stromy , nájomná zmluva s VUC musí byť 

dlhodobá, ak sa nám nepodarí vybaviť tak uvedený chodník budeme stavať 



z vlastných finančných prostriedkov, alebo keď vyjde nová výzva z MAS tak 

sa zapojíme znova. Verejné obstaranie  je. 

p. Levická –môžeme skontrolovať Domov dôchodcov o vývoze fekálií 

starosta , ja ich vyzvem aby tri roky dozadu zdokladovali vývoz fekálií 

 

12. Rôzne  

Starosta informoval o prácach, bezbarierový vstup do Domu smútku sa začal 

robiť, aj osadenie 6ks lavičiek, cena 3.619,90 

ďalej plánujeme vyčistenie rigolu od Pošty po p. Vereba práca by mali byť za 

1162,96€  

Firma K-Print označenie budovy 3D nápisu Obecný úrad cena 1.600€ bez 

DPH   

Okapovy chodník okolo budovy Ocú a klubu dôchodcov cena 5.444,93€  

Úcta k starším tohto roku ako akcia nebude , alebo dôchodcom od 62 rokov, 

by sme dali po 10€ 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 147/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

finančný príspevok pre dôchodcov od 62 rokov 10 € z príležitosti mesiaca úcty k 

starším 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.15) 

za: 9 poslanci 

 

Za 

 

9 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , 

Ľubomír Dely, Ján Fonos , Jaroslav Jacko, 



Andrej Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav 

Marošník, Mgr. Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené  

 

 

13. Diskusia 

Obec dostala list z MF na vedomia a list od SZUŠ o dohode finančnýcch 

prostriedkov . 

 

V diskusií vystúpila p. Levická, kde sa pýtala, koho  sú mostíky pri domoch, lebo 

na ulici Letnej majú podaktorí natiahnutý špagát 

Starosta , vie že p. Litvák si sám hradil asfalt na mostík pred domom . 

 

 

 

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef Jastrab 

poďakoval všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil 10. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v Novosad 

 Overovatelia: 

                       1. Mgr. Višňovská Lenka          ________________ 

                       2. Lajoš Andrej                          ________________ 

 Zapisovateľka :   Mária Lechmanová     

                                                                       __________________ 

                                                                          Mgr. Jozef Jastrab                                                                                                              

                                                                    starosta obce 

 


